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Készült Készült Készült Készült a Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testületének 2009. 
augusztus 27-én de. 10 órakor megtartott – rendkívüli – ülésérıl. 
 
 
Jelen vannak:Jelen vannak:Jelen vannak:Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív alapján képviselı-testületi tagok, 
     Vincze András címzetes fıjegyzı, 
     Dr. Éles Viktória bonyolító, 
     Deme Nagyné Olajos Andrea pályázati referens, 
     Karapné Gábor Zsuzsanna pályázati referens, 
     Vass László intézményvezetı, 
     a lakosság részérıl 2 fı, 
     Bácsi Lajosné jegyzıkönyvvezetı 
 
 
Béres LásBéres LásBéres LásBéres Lászlózlózlózló köszöntötte a képviselı-testület tagjait és a jelenlévıket. A jelenléti 
ív alapján megállapította, hogy Alföldi-Lakatos Gábor, Csonka István, Fekete 
Lászlóné (igazolt), Komor Sándor, Rostás Zsigmond, Vargáné Sırés Ilona 
képviselık hiányoznak, jelen van 12 fı képviselı, az ülés határozatképes, azt 
megnyitotta. 
Jegyzıkönyv-hitelesítınek Gyırfi Sándor személyében tett javaslatot, akit a 
képviselı-testület 11 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett – határozat hozatal 
nélkül – megválasztott. 
 
A napirendi pontokra a meghívó szerint tett javaslatot, amit a képviselı-testület 
12 igen szavazattal – határozat hozatal nélkül – az alábbiak szerint fogadott el: 
 
1./ Dr. Földi János Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény 

részére nyílászáró beszerzése és helyszínen történı beszerelése tárgyában 
indított közbeszerzési eljárás eredmény hirdetése 

 Elıadó: Bíráló Bizottság 
 
2./ Az Új Magyarország Fejlesztési Terv Társadalmi Megújulás Operatív 

Program támogatási rendszeréhez benyújtott „Ugródeszka” címő, TÁMOP-
3.2.3-08/2-2009-0029 jelő pályázat megkezdéséhez szükséges anyagi forrás 
biztosítása 

 Elıadó: Deme Nagyné Olajos Andrea pályázati referens 
 
Komor SándorKomor SándorKomor SándorKomor Sándor alpolgármester megérkezett – jelen van 13 szavazó -. 
 
 

1./ Dr. Földi János Általános Iskola és Alapfokú 
Mővészetoktatási Intézmény részére nyílászáró 
beszerzése és helyszínen történı beszerelése 
tárgyában indított közbeszerzési eljárás 
eredmény hirdetése 
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 Elıadó: Bíráló Bizottság 
 (írásbeli szakvélemény a jkv-höz mellékelve) 

 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László felkérte a bonyolítót, Dr. Éles Viktóriát az elıterjesztés, majd az 
elıkészítı bizottság részérıl Fekete Istvánt a bizottsági vélemény ismertetésére. 
 
Dr. Éles ViktóriaDr. Éles ViktóriaDr. Éles ViktóriaDr. Éles Viktória ismertette a mellékelt írásbeli szakvéleményt. Javasolta a 
képviselı-testületnek az Arthy-Therm Kft. ajánlatának elfogadását. 
 
Fekete IstvánFekete IstvánFekete IstvánFekete István elmondta, hogy a bizottság egyetértett és javasolta a képviselı-
testületnek az Arthy-Therm Kft. ajánlatának elfogadását, valamint a velük 
történı szerzıdéskötést. 
 
Gyırfi SándorGyırfi SándorGyırfi SándorGyırfi Sándor kérdése volt, hogy az iskola melyik részén történnek meg a 
nyílászáró cserék. 
 
Deme Nagyné Olajos AndreaDeme Nagyné Olajos AndreaDeme Nagyné Olajos AndreaDeme Nagyné Olajos Andrea tájékoztatott, hogy a nyílászáró cserékre beadott 
pályázatok közül a Földi iskola és a bölcsıde pályázata nyert. 
 
Vass LászlóVass LászlóVass LászlóVass László a kérdésre válaszolva elmondta, hogy a pályázatban az iskola 1972-
ben épült Jókai utcai szárnyának 8 tantermében (földszint, és emelet), és a 
földszinti folyosón kerül sor ablakok cseréjére, valamint az u-alakú részben 1 
bejárati ajtócseréje fog megvalósulni. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László elmondta, hogy 15 millió forintos támogatásra lehetett pályázni, de 
ennyit egy település sem kapott. A bölcsıdére és az iskolára együttesen kapott a 
város 13 millió forintot.  
 
Fekete IstvánFekete IstvánFekete IstvánFekete István kérdése volt, mi történik akkor, ha a cég az általa vállalt 
elıteljesítési határidın belül nem tudja elvégezni a munkát. 
 
Dr. Éles ViktóriaDr. Éles ViktóriaDr. Éles ViktóriaDr. Éles Viktória a kérdésre válaszolva elmondta, hogy az ajánlattételi felhívás 
tartalmazza a késedelmi és a meghiúsulási kötbért, mint szerzıdésbiztosító 
mellékkötelezettséget. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László ismertette és szavazásra tette fel az alábbi határozati javaslatot: 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete úgy döntött, hogy a Dr. 
Földi János Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény részére 
nyílászáró beszerzése és helyszínen történı beszerelése tárgyában indított 
közbeszerzési eljárás eredményeként az Arthy-Therm Kft. ajánlatát fogadja el 
bruttó 5.181.250,-Ft összegben. Amennyiben az ajánlattevı a munkát a vállalt 
határidıre nem teljesíti, úgy mind a meghiúsulási kötbér, mind a késedelmi 
kötbér tekintetében a Közbeszerzési Értesítıben adottak az irányadók. 
Felhatalmazza a polgármestert a vállalkozói szerzıdés aláírására. Határidı: 
szerzıdéskötésre 2009. szeptember 07, munka befejezésére 2009. szeptember 19., 
felelıs: Béres László polgármester. 
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A képviselı-testület a határozati javaslatot 13 igen szavazattal elfogadta és 
meghozta az alábbi határozatot: 
 

198/2009.(VIII.27.)HÖ sz. határozat198/2009.(VIII.27.)HÖ sz. határozat198/2009.(VIII.27.)HÖ sz. határozat198/2009.(VIII.27.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete úgy 
döntött, hogy a Dr. Földi János Általános Iskola és Alapfokú 
Mővészetoktatási Intézmény részére nyílászáró beszerzése és 
helyszínen történı beszerelése tárgyában indított 
közbeszerzési eljárás eredményeként az Arthy-Therm Kft. 
ajánlatát fogadja el bruttó 5.181.250,-Ft összegben. 
 
Amennyiben az ajánlattevı a munkát a vállalt határidıre 
nem teljesíti, úgy mind a meghiúsulási kötbér, mind a 
késedelmi kötbér tekintetében a Közbeszerzési Értesítıben 
adottak az irányadók.  
 
Felhatalmazza a polgármestert a vállalkozói szerzıdés 
aláírására.  
 
Határidı: szerzıdéskötésre 2009. szeptember 07,  

munka befejezésére 2009. szeptember 19. 
Felelıs:    Béres László polgármester. 
 
 

Vass LászlóVass LászlóVass LászlóVass László kérdése volt, hogy a szerzıdéskötéstıl számított, a munka 
befejezéséig lévı 12 nap elegendı lesz e a kivitelezésre. 
 
Dr. Éles ViktóriaDr. Éles ViktóriaDr. Éles ViktóriaDr. Éles Viktória a kérdésre válaszolva elmondta, hogy az ajánlattevı ezt 
vállalta. Az eredményhirdetéstıl, ami ezen a napon lesz, már elkezdheti az anyag 
beszerzést. Megjegyezte, hogy egy olyan cégtıl, amely közbeszerzési eljárásban 
vesz részt, elvárható, hogy megfelelı raktárkészlettel, alapanyagokkal 
rendelkezzen ahhoz, hogy csak a konkrét elkészítés fázis maradjon arra az idıre, 
amikortól értesül a nyertességérıl. Az ajánlattételi határidı augusztus 17-e volt, 
ı már akkor jól látta, hogy ebben a közbeszerzési eljárásban esélyes, vagy sem, 
így felkészülhetett rá. Amennyiben nem tette meg, azaz ı hibája. 
 
Vass LászlóVass LászlóVass LászlóVass László elmondta, azért tette fel a kérdést, mert az oktatás elkezdıdik az 
iskolában, és 8 tantermet érint a munka, és nyolc osztálytermet egyszerre nem 
tud felszabadítani, csak folyamatában, valamint a munkaterületet nem tudja 
lekeríteni, így balesetveszély is fennáll. Ezért javasolta a munka befejezésének 
határidejét meghosszabbítani szeptember végéig. 
 
Dr. Éles ViktóriaDr. Éles ViktóriaDr. Éles ViktóriaDr. Éles Viktória az elhangzottra elmondta, hogy a munka során együtt kell 
mőködni az iskolának és a vállalkozásnak is. Ismételten hangsúlyozta, hogy a 
vállalkozás tudta, hogy mit vállal, azt is, hogy iskoláról van szó, és ı saját 
magától, önszántából vállalta ezt a határidıt. Tudomása szerint a képviselıjük a 
helyszíni bejáráson részt vett, az ajánlatkérı mindenben lehetıséget biztosított 
arra, hogy lássák mit vállalnak. Amennyiben a teljesítés nem történik meg, 



 4

akkor az ajánlatkérı be fogja hajtani a kötbér igényét, de ha az iskola 
érdekkörében merül fel valamilyen akadályoztatás, akkor azt nem fogják 
áthárítani a vállalkozóra. Mindenkinek kompromisszumot kell kötni a törvény 
keretein belül a beruházás megvalósulása miatt. Véleménye volt, hogy közösen 
meg tudják oldani, hogy idıben befejezıdjön a munka.  
 
Komor SándorKomor SándorKomor SándorKomor Sándor elmondta, hogy a közbeszerzési eljárásban nincs mód határidı 
változtatásra. Amennyiben ajánlatkérıi oldalról valamilyen szintő 
akadályoztatás merül fel, akkor felmentik a kivitelezıt mindenféle kötbérfizetési 
teher alól. Véleménye volt, hogy együtt kell mőködni, a munkaterület átadás-
átvétel során a végrehajtás ütemezésében meg kell állapodni, s akkor nem lehet 
probléma.  
 
Kiss SándorKiss SándorKiss SándorKiss Sándor megértette, és jogosnak tartotta Vass László aggodalmát, mivel 
kezdıdik az iskola. Véleménye volt, ha a nyílászárók nincsenek legyártva, akkor 
gond lehet a határidıvel. Javasolta a kivitelezıvel való kapcsolatfelvételt. 
 
Gyırfi SándorGyırfi SándorGyırfi SándorGyırfi Sándor nem látta indokoltnak a határidı hosszabbítást, mivel a tanítási 
idı után is tudnak még dolgozni. 
 
Bozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi Ferenc azzal értett egyet, hogy ütemezést kell készíteni a 
munkaterület átadására. Megjegyezte, hogy a valamikor iskolákba beépített 
nyílászárók típusméret alapján készültek, így elképzelhetınek tartotta, hogy van 
elıre legyártva ilyen mérető ablak. 
 
Komor SándorKomor SándorKomor SándorKomor Sándor tájékoztatott, hogy a megyében a két legnagyobb nyílászáró 
gyártó cég kapacitása napi 500 – 1000 db, szerinte a legyártás nem fog gondot 
jelenteni. Megoldhatónak tartotta a vállalt idıbeni teljesítést, az ütemezésre 
helyezte a hangsúlyt. Azok a cégek, akik utólagos nyílászáró cserével 
foglalkoznak, fel vannak arra készülve, hogy lakott, vagy használatban lévı 
épületekben kell a nyílászáró cserét megcsinálni. 
 
Bezzegné Csákó KatalinBezzegné Csákó KatalinBezzegné Csákó KatalinBezzegné Csákó Katalin véleménye volt, ha a vállalkozó vállalta, hogy 
szeptember 19-éig elkészül, akkor ne tolják ki a határidıt. A balesetveszély is 
annál tovább tart, ha a munka késıbb fejezıdik be. 

 
 

2./ Az Új Magyarország Fejlesztési Terv Társadalmi 
Megújulás Operatív Program támogatási 
rendszeréhez benyújtott „Ugródeszka” címő, 
TÁMOP-3.2.3-08/2-2009-0029 jelő pályázat 
megkezdéséhez szükséges anyagi forrás 
biztosítása 

 Elıadó: Deme Nagyné Olajos Andrea pályázati 
referens 

 (elıterjesztés a jkv-höz mellékelve) 
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Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László az elıterjesztéshez kiegészítés nem volt, így kérte a képviselıket 
tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Ölveti LászlónéÖlveti LászlónéÖlveti LászlónéÖlveti Lászlóné kérdése volt, hogy forrás megjelölésre nincs e szükség. 
 
Deme NagDeme NagDeme NagDeme Nagyné Olajos Andreayné Olajos Andreayné Olajos Andreayné Olajos Andrea a kérdésre válaszolva közölte, mivel elılegrıl van 
szó, nem kell külön forrást biztosítani, az összeg a támogatás leutalása után 
visszafizetésre kerül. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László a határozati javaslatot az alábbi szerint javasolta módosítani: 
Hajdúhadház Város Önkormányzat képviselı-testülete megtárgyalta az Új 
Magyarország Fejlesztési Terv Társadalmi Megújulás Operatív Program 
támogatási rendszer keretében benyújtott „Ugródeszka” címő TÁMOP-3.2.3-08/2-
2009-0029 jelő pályázat megkezdéséhez szükséges forrás megelılegezését és úgy 
döntött, hogy a vállalt kötelezettségek teljesítéséhez szükséges 7.500.000 Ft-ot a 
pályázat megkezdéséhez megelılegezi. Felkéri Béres László polgármestert, hogy 
a pályázat részére megnyitott számlára (60600149-11052678) a fenti összeg 
átutalásáról gondoskodjon. Határidı: azonnal, felelıs: Béres László polgármester. 
 
Fekete IstvánFekete IstvánFekete IstvánFekete István kérdése volt, hogy mit tartalmaz ez a program. 
 
Baji MáriaBaji MáriaBaji MáriaBaji Mária a kérdésre válaszolva elmondta, hogy a program általános iskolás és a 
szakiskolás gyerekeknek kompetencia fejlesztéseket – matematika, anyanyelvi 
kommunikáció, tanulás tanulása -, álláskeresıknek, akik még nem rendelkeztek 
munkahellyel 10 darab 60 órás idegennyelv-tanfolyamot, álláskeresı tréninget, 5 
darab tábort tehetséges gyereknek, a Bocskai iskolába járó nyelvtagozatos 7-8. 
osztályosoknak nyelvi kompetencia fejlesztést és tábort, tábort csökkent 
munkaképességő embereknek, valamint a fúvós zenekar tagjainak. Tartalmaz 
még egy kétszer 10 alkalmas életvezetési programot hátrányos helyzető 
kismamáknak terhesgondozással és gyermekneveléssel kapcsolatosan, nagy 
szabású roma kultúrát bemutató kiállítást és elıadást. A program két éves, a 
táborok keretén belül az iskolákat is fel tudják szerelni, valamint a mővelıdési 
házban fel tudnak szerelni egy oktató termet 10 darab számítógéppel, valamint 
bútort cserélnek, hogy a képzéseket a késıbbiekben is folytatni tudják.  
 
Deme Nagyné Olajos AndreaDeme Nagyné Olajos AndreaDeme Nagyné Olajos AndreaDeme Nagyné Olajos Andrea kiegészítésként elmondta, hogy a pályázat 
hátrányos helyzető gyerekeknek és felnıtteknek fog segítséget nyújtani, ami 
100%-os támogatottságú. 
 
Fekete IstvánFekete IstvánFekete IstvánFekete István mint a gazdasági bizottság elnökének a pályázati programot jónak 
tartva véleménye volt, hogy ezen a pályázaton elnyert 68 millió forintot 
fejlesztésre is el lehetett volna hasznosítani. 
 
Kiss SándorKiss SándorKiss SándorKiss Sándor elmondta, a pályázat neve után az volt az elképzelése, hogy egy 
olyan játszótér fejlesztı programot takar, ami keretében egy olyan létesítményt, 
vagy komplexumot lehet építeni, aminek maradandó nyoma lett volna a 
városban, amit a késıbbiek során tudtak volna hasznosítani.  
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Nagy JuditNagy JuditNagy JuditNagy Judit nagyon jónak és nagy lehetıségnek tartotta a programot. Kiemelte a 
kismamáknak tartandó életviteli programot. Véleménye volt, hogy ez az egész 
pályázati program összességében maradandóbb lesz, mint egy játszótér, mert ez a 
lelkekben és a mentál dolgokban fogja segíteni a lakosságot. 
 
Baji MáriaBaji MáriaBaji MáriaBaji Mária az elhangzottakra reagálva elmondta, hogy a pályázatot a pályázati 
kiírásnak megfelelıen kellett összeállítani, s az elnyert összeget szigorú 
elszámolás mellett csak a pályázatnak megfelelıen lehet felhasználni.  
 
Bozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi Ferenc elmondta, hogy a pályázat elnevezése csak jelképes. A program 
hasznosságát nem vitatva megfontolandónak tartotta volna, hogy az ország 
jelenlegi helyzetében nem másra kellett e volna ezt az összeget fordítani. 
Támogatta a határozati javaslat elfogadását. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László a témát lezárva szavazásra tette fel az ismertetett, módosított 
határozati javaslatot. 
 
A képviselı-testület a módosított határozati javaslatot 13 igen szavazattal 
elfogadta és meghozta az alábbi határozati javaslatot: 
 

199/2009.(VIII.27.)HÖ sz. határozat199/2009.(VIII.27.)HÖ sz. határozat199/2009.(VIII.27.)HÖ sz. határozat199/2009.(VIII.27.)HÖ sz. határozat    
Hajdúhadház Város Önkormányzat képviselı-testülete 
megtárgyalta az Új Magyarország Fejlesztési Terv Társadalmi 
Megújulás Operatív Program támogatási rendszer keretében 
benyújtott „Ugródeszka” címő TÁMOP-3.2.3-08/2-2009-0029 
jelő pályázat megkezdéséhez szükséges forrás 
megelılegezését és úgy döntött, hogy a vállalt kötelezettségek 
teljesítéséhez szükséges 7.500.000 Ft-ot a pályázat 
megkezdéséhez megelılegezi.  
 
Felkéri Béres László polgármestert, hogy a pályázat részére 
megnyitott számlára (60600149-11052678) a fenti összeg 
átutalásáról gondoskodjon.  
 
Határidı: azonnal  
Felelıs: Béres László polgármester 

 
 
Kiss SándorKiss SándorKiss SándorKiss Sándor jelezte, hogy a helyi futball klub részérıl megkeresték azzal, hogy az 
öltözı és mosdó festésére, valamint a legszükségesebb munkák elvégzésére a 
szezon kezdete elıtt szükség lenne, aminek anyagára 120.650,- forint. Javaslata 
volt, hogy az összeggel segítség a klubot. 
 
Bezzegné Csákó KatalinBezzegné Csákó KatalinBezzegné Csákó KatalinBezzegné Csákó Katalin az üléstermet elhagyta – jelen van 12 szavazó -. 
 
Béres LászBéres LászBéres LászBéres Lászlólólóló az elhangzottra elmondta, hogy a szóban forgó épület az 
önkormányzaté, de a pénzügyi irodával való egyeztetés szükséges a döntés 
kialakításához. 
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Komor SándorKomor SándorKomor SándorKomor Sándor jelezte, hogy a labdarúgók szintén megkeresték, azzal, hogy a 
testvérvárossal való baráti kapcsolat terjedjen ki a futballra is.  
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László tájékoztatásként elmondta, hogy ennek a kérésnek a teljesítése nem 
lesz egyszerő, a Lecznai stadion különb, mint a debreceni, szerinte nem 
realizálható a kérés. 
Megköszönte a képviselık munkáját, az ülést bezárta. 
 
 

kmf. 
 
 
 
 

 Vincze András       Béres László 
       címzetes fıjegyzı       polgármester 
 
 
 
 

Gyırfi Sándor 
jegyzıkönyv-hitelesítı 


